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 PROTOKÓŁ NR XX/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 kwietnia 2016 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

28 kwietnia 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1520. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 15 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

4. Dzielnicowy Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą          asp szt. Wojciech Orzeszek 

5. Mecenas             p. Tomasz Rychlicki 

6. Przedstawiciel Młodzieżowej Rady Gminy      p. Łukasz Wieczorek 

7. Radny Powiatu Grójeckiego         p. Krzysztof Fiks 

8. Pracownicy U M i G w osobach:                 p. Andrzej Przyborek 

                                                                    p. Agnieszka Łuczak 

                      p. Kamila Wieczorek 

9. Pracownik M G O PS          p. Danuta Jurkiewicz 

10. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie p. Urszuli i Karola Pietrzak  WOLONTARIAT DOBRE SERCE. 

4. Sprawozdanie  z realizacji ,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 

Miasto Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarzadowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015“. 

5. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 
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6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016 – 2021. 

c) zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

d) zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

e) zmiany Uchwały Nr X/57/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 16 lipca 2015 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych. 

f) przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

g) zmiany Uchwały Nr XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o utworzeniu Miejsko- 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania jej 

Statutu. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku. Nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady powiedział, że w proponowanym porządku 

obrad w pkt.8 ppkt. c) zostaje wprowadzona zmiana odnośnie zapisu projektu 

uchwały tj. w sprawie zatwierdzenia  wyboru Przewodniczącego i Zastępcy  

Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Przewodniczący wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej dokonano 

wyboru przesunięcia pełnionej funkcji przez Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji na funkcję Przewodniczącego w związku z powyższym należało 

dokonać wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji.  

Przystąpiono do głosowania porządku obrad. W głosowaniu jednogłośnie 13 za 

na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto 

porządek obrad.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z ostatniej sesji Rady tj. z dnia 17 marca 2016 roku był tradycyjnie 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia 

lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 
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Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszą sesję Rady zostali zaproszeni p. 

Urszula i Karol Pietrzak Wolontariat Dobre Serce. W związku z tym, że 

państwo nie dojechali zaproponował przejście do kolejnego punktu w porządku 

obrad.   

 

PKT 4 

Pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2015”. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

PKT 5 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz odczytał protokół Komisji Gospodarczo – Budżetowej z dnia 26 

kwietnia 2016 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej   p. Tomasz Pietrucha 

3. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

4. Pracownik Urzędu M i G    p. Tomasz Bogacki 

5. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

6. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych   p. Marian Misztal 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz - przewodniczący Komisji 

Gospodarczo - Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z wydatkowaniem środków finansowych z budżetu miasta 

i gminy przeznaczonych dla Samorządowego Zakładu Budżetowego ,,Zakład 

Usług Komunalnych”. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt. 2 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła projekty uchwał w 

sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016 – 2021. 
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W kolejnym punkcie Dyrektor ZUK p. Marian Misztal poinformował, że na 

najbliższym spotkaniu szczegółowych informacji przekaże główna księgowa p. 

Małgorzata Bzinkowska. Jeśli chodzi o sprawy bieżące opłaty nie są uiszczane 

regularnie przez szpital nowomiejski oraz przez mieszkańców mieszkań 

komunalnych.  

Pan Przewodniczący Komisji powiedział, że należałoby wypracować pewne  

działania w kierunku starostwa dotyczące współfinansowania wspólnych 

przedsięwzięć i rekompensaty za dotowanie SP ZOZ- u przez fundusz Gminy 

Nowe Miasto. 

Następnie pan Burmistrz przybliżył problem poruszanego przez  mieszkańców 

wspólnoty osiedla wojskowego składowiska odpadów komunalnych przy ul. 

Rawskiej. Dyrektor ZUK powiedział, że teren został już  oczyszczony.   

Dalej p. burmistrz poinformował o spotkaniu z przedstawicielami wspólnoty 

osiedla wojskowego, na terenie którego jest plac zabaw. Stwierdził, że wystąpi z 

prośbą o partycypowanie w kosztach dewastowania tegoż placu zabaw.  

 

Pani skarbnik oznajmiła, że koszty przekazane na rzecz ZUK w 2015 roku to 

ogółem kwota: 326 006,65zł. na które składają się zimowe utrzymanie dróg 

min.: drogi powiatowe -16 495,03zł., gminne – 48 634,57zł., dowóz dzieci do 

szkół – 63 437,88zł., oczyszczanie miasta – 102 455,91zł., utrzymanie zieleni – 

62 937,50 zł. W 2015 roku gmina nie udzielała dla Samorządowego Zakładu 

Budżetowego dotacji do stawek wody i odprowadzania ścieków. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie: 

- zmiany Uchwały Nr X/57/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 

dnia 16 lipca 2015 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych.  

- zmiany Uchwały Nr XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o utworzeniu Miejsko- 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania jej 

Statutu. 

 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki omówił szczegółowo 

załącznik do projektu uchwały w sprawie przeznaczenia nieruchomości do 

sprzedaży.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie: 

- zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą 

- zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Odrębną opinię przedstawił Burmistrz oraz Wiceprzewodnicząca Rady p. 

Elżbieta Zaraś. 
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W pkt. 3 Radny Mirosław Bors zgłosił problem mieszkańców Bieliny dotyczący 

złośliwego postawienia kamienia na skrzyżowaniu dróg, który zagraża 

bezpieczeństwu. Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

powiedział, że komisja w okresie międzysesyjnym obradowała w dniu 21 

kwietnia 2016 roku. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator 

4. Dyrektorzy szkół: 

- Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą -                      

p. Janina Wyszkowska 

 - Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach – p. Marzanna Olborska 

- Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą – p. Teresa 

Musiałowska 

5. Mieszkańcy ul. 1 Maja w osobach: p. Grzegorz Firlej 

      p. Wojciech Kwaśniak 

6. Dzielnicowy Posterunku Policji  asp. szt. Wojciech Orzeszek 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba - przewodniczący Komisji 

Oświatowo – Społecznej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1.Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2.Wizytacja terenu Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad 

Pilicą. 

3.Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt 3. Przewodniczący Komisji rozpoczął dyskusję od kwestii tegorocznego 

wyjazdu, zjazdu Nowych Miast Europejskich, które miały się odbyć w  Neustadt 

an der Weinstrasse przy granicy Francusko – Niemieckiej. Miejscowość jest 

usytuowana dosyć daleko od naszych granic. Poruszono kwestie bezpieczeństwa 

po zachodniej stronie związane z napływem uchodźców i zamachami 

terrorystycznymi. Przewodniczący Komisji zapytał o opinię dyrektorów szkół. 

Dyrektor Publicznego Gimnazjum p. Teresa Musiałowska powiedziała, że 

wyjazd jest bardziej kosztowny. Pomimo zagrożenia młodzież w szkole jest 

chętna do wyjazdu. 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą p. 

Janina Wyszkowska powiedziała, że po uzyskanej opinii rodzice, bardziej się 

obawiają tego wyjazdu  i na 12 osób są 4 osoby, które nie wyjadą. Pojawił się 

problem utworzenia grupy. Ze względów bezpieczeństwa nie jest to 

najkorzystniejszy termin wyjazdu.    
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Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach p. Marzanna Olborska 

powiedziała, że szkoła nie przystępuje do spotkań Nowych Miast Europy.  

Przewodniczący Komisji dodał, że kwestia bezpieczeństwa jest kwestią 

najważniejszą.  

Pan Burmistrz powiedział, że prosił o analizę dyrektorów odnośnie wyjazdu na 

spotkanie Nowych Miast Europy. Ze względu na odległość koszty się 

zwiększają i powinniśmy rozmawiać z rodzicami o zwiększeniu 

współfinansowania tego wyjazdu. Nie będziemy podejmować sami decyzji 

chcemy poznać stanowisko rodziców i dyrektorów szkół, a także stanowisko 

radnych. Jeżeli opinia będzie pozytywna wówczas postaramy się o środki. 

 Radny Sebastian Stolarek powiedział, że jeśli zgody rodziców nie będzie to 

radni nie będą decydować za rodziców. Skoro rozmowy się potoczyły tak, że 

jednak też mają pewne obawy to jeszcze raz należałoby ich wysłuchać.  

Pani Janina Wyszkowska Dyrektor PSP  powiedziała, że nie będzie uzupełniać  

dzieci na miejsce tych, które nie są chętne na wyjazd. Stanowisko dyrektorów ze 

względów bezpieczeństwa na całą sytuację i braku pełnego składu grup 

artystycznych jest negatywne. 

Radny Sebastian Stolarek zaproponował, aby środki, które nie zostaną 

wykorzystane na wyjazd przeznaczyć na cele dzieci.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że środki na wyjazd byłyby przeznaczone z działu 

promocji i środki niewykorzystane głównie przeznaczane są na cele dzieci. 

Komisja po wysłuchaniu opinii dyrektorów szkół, wnioskowała, aby w tym roku 

zrezygnować z wyjazdu dzieci i młodzieży na spotkanie Nowych Miast do 

Niemiec. W głosowaniu za 5 radnych, przy obecnych 5 radnych, przeciw – o, 

wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Komisji odczytał pismo mieszkańców ul. 1 Maja dotyczący 

prośby podjęcia działań zmierzających do ustawienia znaków drogowych 

zakazu i zatrzymywania postoju na całej długości po obu stronach ulicy. Głos 

zabrali mieszkańcy p. Firlej i p. Kwaśniak. W poniedziałki osoby przyjeżdżające 

na targ nie korzystają z miejsc do tego celu przygotowanych. Ustawiają się po 

obu stronach ulicy. Droga jest wąska. Właściciele posesji mają problem z 

wyjazdem do pracy, osoby poruszające się pieszo są narażone na trudności w 

pokonywaniu tego odcinka drogi.  

Dzielnicowy p. Wojciech Orzeszek przyznał, że droga jest wąska i problem 

należy rozwiązać. Zarządca targowiska zobligował się oznakować zatoczkę 

postojową, która pozwoli usprawnić ruch pojazdów.  

Komisja wnioskowała o reorganizację ruchu mający poprawę bezpieczeństwa 

mieszkańców przy ul. 1 Maja z uwzględnieniem funkcjonowania targowiska. 

W głosowaniu za -5 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

W pkt 1. Członkowie Komisji otrzymali do zapoznania się sprawozdanie roczne 

z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego samorządowej instytucji samorządowej kultury oraz informacji o 

stanie mienia komunalnego za 2015 rok. 
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Przewodniczący Rady poinformował o projektach uchwał przygotowanych na 

sesje Rady: 

- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

- zmiany Uchwały Nr XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o utworzeniu Miejsko- 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania jej 

Statutu. 

Przewodniczacy Rady dodał, że na sesję Rady w przygotowaniu jest 

sprawozdanie z realizacji Zrządzeń Burmistrza za 2015 rok. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał w 

sprawie : 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016 – 2021. 

Członkowie komisji zapoznałi się z projektami uchwał w sprawie: 

- zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

- zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo - Społecznej p. Dariusz Dziuba 

zaproponował na zastepcę przewodniczącego komisji radnego Mariusza 

Fandrycha. Radny wyraził zgodę.  

Radny Sebastian Stolarek wnioskował o ponowny wybór Przewodniczącego 

Komisji Oświatowo – Społecznej i Zastępcy Przewodniczącego. Wiąże się to 

z tym, że skoro nie mamy Zastepcy Przewodniczącego Komisji musimy 

odwołać obecnego Przewodniczącego i ponownie wybrać przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego Komisji.  

W głosowaniu za 3 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. 

Radny Sebastian Stolarek zgłosił swoją kandydaturę na Przewodniczącego 

Komisji oraz na Zastepcę Przewodniczącego Komisji radnego Mariusza 

Fandrycha.  

W głosowaniu na Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej radnego 

Sebastiana Stolarka za 3 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. 

W głosowaniu na Zastepcę Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej 

radnego Mariusza Fandrycha za 4 radnych, wstrzymał się 1. 

Komisja wnioskowała o utworzenie bazy funkcjonujących organizacji 

pozarządowych na terenie Nowego Miasta.  

Przewodniczący Rady odniósł się w kwestii zwoływania sesji rady, aby były 

zwoływane w miarę potrzeby, nie rzadziej niż jeden raz na kwartał. Radni 

poparli propozycję Przewodniczącego Rady. 

Radny Mariusz Fandrych wnioskował: 

1. o uzupełnienie poboczy na drodze powiatowej na odcinku Sacin – 

Rosocha, 
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2. o ponowienie wniosku o oświetlenie we wsi Świdrygały, 

3. o kruszywo drogowe dla wsi Rosocha. 

W pkt.2 Komisja dokonała wizytacji terenu Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

Dyrektor PSP w Nowym Mieście p. Janina Wyszkowska zgłosiła potrzebę: 

- postawienia przegrody między ogrodzeniem stadionu, a budynkiem szkoły (od 

strony północnej), 

- wykonanie zejścia na płytę stadionu, 

- zabezpieczenie skarpy przy orliku barierkami ochronnymi, 

- wycięcie kilku drzew rosnących bezpośrednio przy budynku szkoły i 

wykonanie małego placyku zabaw. 

- odgrodzenie budynku sportowego od terenu szkoły i wykonanie wjazdu dla 

dużych samochodów jednostek ratowniczych. Posiedzenie komisji zakończono. 

 

Za – ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina 

poinformował, że Komisja Rewizyjna obradowała w dniu 25 kwietnia 2016 

roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej   p. Tomasz Pietrucha 

3. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

4. Pracownik Urzędu M i G    p. Tomasz Bogacki 

5. Pracownik Urzędu M i G    p. Andrzej Przyborek 

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina – Wiceprzewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

W pkt.1 Członkowie Komisji otrzymali do zapoznania się sprawozdanie roczne 

z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego samorządowej instytucji samorządowej kultury oraz informacji o 

stanie mienia komunalnego za 2015 rok. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016 – 2021. 

- zmiany Uchwały Nr X/57/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 

dnia 16 lipca 2015 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych. 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki omówił szczegółowo 

załącznik do projektu uchwały w sprawie przeznaczenia nieruchomości do 

sprzedaży. 
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Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie: 

- zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Komisja zgłosiła kandydaturę na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej radnego Bartosza Gulinę.  

Komisja zgłosiła kandydaturę na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej radnego Stanisława Dobrodzieja.  

Komisja zapoznała się także z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Oświatowo-

Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

W pkt.2 Przewodniczący Komisji p. Bartosz Gulina zapytał czy jest możliwość 

postanowienia znaku tonażowego we wjeździe na ulicę Jabłoniową, Sadową.  

Pan Przyborek odpowiedział, że projekt wykonywany był bez ograniczenia 

tonażowego należałoby ponownie wykonać projekt o reorganizacji ruchu.   

Radna Iwona Lepa zapytała czy jest możliwość dopuszczenia do ruchu 

pojazdów na obwodnicy.   

Pan Przyborek odpowiedział, że jest decyzja Wojewody i w pierwszym półroczu   

obwodnica będzie dopuszczona do ruchu.  

Radna Karolina Kącka zapytała  czy jest możliwość postawienia znaku ustąp  

pierwszeństwa  przejazdu w msc. Strzałki Nowe w kierunku  Kolonia Strzałki.  

Pan Przyborek odpowiedział, że jest to droga powiatowa i z braku środków 

zadanie nie będzie realizowane. 

Komisja wnioskowała o regularne odbieranie odpadów komunalnych, 

- radny Stanisław Dobrodziej wnioskował o oczyszczanie rowów przydrożnych, 

skwerku przy cmentarzu w msc. Żdżary. Posiedzenie komisji zakończono. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczo  - Budżetowej Dariusz 

Dziurowicz, ponieważ są wątpliwości w odczytaniu protokołu swojego 

wystąpienia posiedzenia Komisji. Prosił o odczytanie ostatniego zdania z 

posiedzenia Komisji, które prawidłowo brzmi ,,Następnie Przewodniczący Rady 

zapoznał na temat uchwał: w sprawie zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Odrębną opinię przekazali p. Burmistrz oraz Wiceprzewodnicząca Rady 

Elżbieta Zaraś. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do sprawozdań Przewodniczących 

Komisji. Nie zgłoszono. Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

PKT 6 

Głos zabrał p. Burmistrz poinformował, że pracownik Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej p. Danuta Jurkiewicz przedstawi sprawozdanie z 

realizacji programu Rodzina 500+. Do dnia dzisiejszego zostało zgłoszonych 

409 wniosków z tego 3 wnioski w zakresie koordynacji, czyli wnioski odsyłane 
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do Mazowieckiego Centrum Polityki Społecznej w Warszawie. Dotyczą tych 

osób, które ich członkowie rodziny przebywają poza granicami kraju. Na dzień 

dzisiejszy wydaliśmy 194 decyzje na kwotę 171 500, 00zł. dla 343 dzieci.  Są 

dwie odmowy z powodu przekroczenia dochodów. Szacowaliśmy, że będzie 

około 900 dzieci, które mogłoby się kwalifikować do świadczenia 500+ obecnie 

z wniosków, które zostały złożone wynika, że jesteśmy na etapie 

systematycznego wprowadzania tych wniosków i wydawania decyzji. Następne 

decyzje będą zrealizowane i wypłacone w maju. Obecnie złożonych wniosków 

jest dla około 700 dzieci.  

 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek poinformował, że w 

okresie międzysesyjnym były i będą realizowane następujące zadania.  

W dniu 30 marca 2016 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem 

Produkcyjno Usługowo Handlowym „EKOINŻBUD” Łukasz Stępień, ul. 

Krakowskie Przedmieście 56, 97 – 300 Piotrków Trybunalski na budowę ulicy 

Czereśniowej, Wiśniowej i Orzechowej w Nowym Mieście oraz kanalizacji 

burzowej w tych ulicach za kwotę brutto 547 436,56 zł., z czego budowa ulic z 

kostki brukowej 398 801,40 zł, kanału deszczowego 148 635,16 zł. 

Termin wykonania do dnia 28 czerwca 2016 roku. 

 

W dniu 05.04.2016 roku otwarto oferty na przebudowę ulicy Góra „widok” w 

Nowym Mieście oraz przebudowę drogi lokalnej we wsi Rosocha. 

Wpłynęło 5 ofert. Wybrano najkorzystniejszą przedstawioną przez 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Zaskórski i Wspólnicy z Gielniowa za 

kwotę brutto 107 447,75 zł z czego: 

 ul. Góra   -   58 957,77 zł 

 droga w Rososze  -   48 489,98 zł. 

Termin wykonania do 17 czerwca 2016 roku. 

 

W dniu 13.04.2016 roku dokonano odbioru końcowego zadania w postaci 

budowy linii elektrycznej oświetlenia ulicznego w ulicy Malinowej, Orzechowej 

i Owocowej w Nowym Mieście. Całkowita wartość – 37 364,78 zł. 

Zamontowano 12 słupów oświetleniowych parkowych i 12 opraw parkowych  

z lampami sodowymi o mocy 70W każda. Ułożono w ziemi 518 m kabla  4x25 

mm2. 

Obecnie realizujemy zadania z zakresu funduszu sołeckiego 22 sołectwa 

przekazały fundusz na remont dróg. Do chwili obecnej zrealizowano w 45% 

zadanie. Planujemy, żeby do dnia 14 maja br. zakończyć rozwożenie kruszywa i 

równanie dróg. W zakresie remontu cząstkowego ulic wykonano już remonty 

masą na gorąco natomiast  pozostało jeszcze powierzchowne utrwalenie emulsją 

i grysami, które zostanie wykonane przy odpowiednich warunkach 

atmosferycznych. Zakończono realizację zadania oświetlenie drogowe w msc. 

Żdżary. Odbiór tego zadania przewidziany jest na 05 maja br.  
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Pan Burmistrz przedstawił informację za okres międzysesyjny tj. od 17 marca 

do 28 kwietnia br.  

- w dniach 21- 23 marca udział z Przewodniczącym Rady i Przewodniczącym 

Komisji Oświatowo – Społecznej w uroczystościach szkół z okazji Świąt 

Wielkanocnych, 

- 22.03. spotkanie z przedstawicielami Jednostek Straży, spotkanie dotyczyło 

opracowania formuły zjazdu straży w związku z zakończeniem kadencji oraz 

nowymi wyborami, 

- w tym dniu również objazd terenu dokładnej lokalizacji placów zabaw na 

terenach wiejskich, ocena postępu prac przy budowie garażu z zapleczem 

socjalnym w Bielinach oraz lokalizacja szamba przy budynku w Jankowicach 

oraz rozwiązanie problemu drogi dojazdowej do budynku szkoły, 

- w dniu 25 spotkanie z pracownikami w sprawie interwencji na rzecz 

mieszkańców naszej gminy, 

- w dniu 29.03 objazd terenu w Domaniewicach, remont mieszkań komunalnych 

i porządkowanie placu oraz zabezpieczenie studni, Rokitnice- budowa przyłączy 

wodnych do mieszkań socjalnych, podpisanie umowy na wykonanie żłobka,  

- w dniu 30.03 udział w spotkaniu Rady Społecznej szpitala na której poruszane 

były głównie problemy rozliczenia finansowego za rok poprzedni oraz 

przedstawienie planu finansowego na ten rok, 

- w dniu 31.03 spotkanie z instruktorami chcącymi pracować na orliku, 

omówienie planu pracy na ten rok. Na orliku będą pracować jako główny 

animator p. A. Wielgus, p. A. Lewecki, P. Grabowski oraz p. A. Pędzikowski, 

- w dniu 01.04 spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w Warszawie dotyczące 

planów inwestycyjnych regionalnych  inwestycji terytorialnych,  

- w dniu 04.04 spotkanie z przedsiębiorcami, które dotyczyło gazyfikacji, planu 

zagospodarowania przestrzennego oraz strategii rozwoju gminy,  

- w dniach 05-07.04 udział w ogólnopolskim konwencie samorządowców w 

Krakowie. W  dniu 07 popołudniu odbyło spotkanie z mieszkańcami Żdżar oraz 

Wału, 

- 08.04 objazd terenu Bełek, Świdrygały, sprawa podorywania pasów 

drogowych, interwencja w Woli Pobiedzińskiej na prośbę mieszkanki oraz 

analiza newralgicznych punktów chodzi o oświetlenie w tej miejscowości, 

- w dniu 11.04 spotkanie z dyrektorami Publicznego Gimnazjum i Liceum  w 

sprawie przygotowania sali na uroczystości związane z Dniem Wyklętych, 

wyznaczenie ciągu komunikacyjnego między Liceum a Gimnazjum, przebicie 

wejścia celem wykorzystania Sali gimnastycznej przez uczniów Liceum, 

- lustracja mostu w Gostomii. Dwa filary mostu zostały zjedzone przez bobry. 

Podjęto decyzję o naprawie. Most został naprawiony. 

- w dniu 12.04 spotkanie z zespołem ds. budowy kanalizacji burzowej,  

- spotkanie w sprawie organizacji festiwalu muzyki ludowej w Gostomii, 

- spotkanie z księżmi na temat organizacji Światowego Dnia Młodzieży,  
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- udział w Radzie Pedagogicznej w szkole podstawowej. Spotkanie dotyczyło 

podjęcie stanowiska wyboru dyrektora szkoły, 

-  w dniu 13.04 odbiór oświetlenia ulicznego na osiedlu Sady,  

- w dniach 14-`15.04 udział w spotkaniu wójtów, burmistrzów, 

- w dniu 15.04 odbył się konkurs na dyrektora liceum, którym została p. Jolanta 

Kosiacka, 

- w dniu 18.04 spotkanie z przedsiębiorcami w sprawie inwestycji i 

uregulowania spraw przyłącza na poszczególnych działkach, 

- spotkanie w sprawie mostu w Domaniewicach, 

- objazd miasta z dyrektorem ZUK p. Misztalem, nasadzenia kwiatów, 

uzupełnienie barierki na schodach prowadzących nad Pilicą, nielegalne 

wysypiska śmieci, place zabaw, ławki, walące się pustostany, 

- w dniu 19.04 finał konkursu Żołnierze Wyklęci, w uroczystości brało udział 

około 300 osób po uroczystości gościliśmy wiceministra obrony narodowej p. 

Kownackiego, 

- w dniu 20.04 kolejne spotkanie w sprawie gazyfikacji miasta, spotkanie z 

wszystkimi służbami (służby miejscowe i powiatowe: policja, firmy 

ochroniarskie, straże oraz księża) odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo w 

trakcie Światowych Dni Młodzieży,  

- w dniu 21.04 spotkanie z przedstawicielami firmy opracowującej informacje 

przestrzenne naszej gminy (program internetowy, który ułatwi dotarcie 

mieszkańcom z każdego miejsca naszej gminy, pokaże miejsca realizowanych 

inwestycji ), 

- w tym dniu przeprowadzono rozmowę z instruktorami z Tomaszowa 

Mazowieckiego w celu wyczarterowania małych łódek, które znajdują się w 

magazynie w budynku OPP. Są to łódki, które od kilku lat nie były 

wykorzystywane i nie mamy takich instruktorów, które by te łódki mogli 

wykorzystać. Są to łódki do szkolenia dzieci. W zamian obiecano zorganizować 

kurs na zalewie w Tomaszowie Mazowieckim dla naszych dzieci, 

- w dniu 23.04 udział w pielgrzymce z Roszkowej Woli do Żdżar. Pan 

Burmistrz zaprosił do udziału w przyszłym roku, 

- w dniu 24.04 odbył się zjazd Straży, na którym wybrano nowego Prezesa p. 

Klatkę,  

-  w dniu 25.04 przyjęto delegację z Niemiec w ramach wymiany młodzieży, 

- udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Grójcu, które dotyczyło 

inwestycji na terenie naszej gminy, 

- spotkanie z menadżerami chcących brać udział w występach z okazji Dnia 

Nowego Miasta i Dożynek, 

- udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, 

- w dniu 26.04 spotkanie  z projektantem oraz inspektorem nadzoru w sprawie  

kanalizacji burzowej na terenie osiedla wojskowego, 

- posiedzenie Komisji Gospodarczo – Budżetowej, 
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-  w dniu 28.04 objazd ze Starostem i Dyrektorem Dróg Powiatowych na 

drogach na naszym terenie. 

  

PKT 7 

Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

- z dnia 14.03.2016r. wniosek p. Marcin Potrzyczny o przesłanie uchwały 

dotyczącej wynajmu lokali zastępczych. 

- Zaproszenie na XXIII pielgrzymkę samorządu terytorialnego 2016 w dniu 22 

maja br. Lista chętnych osób do udziału w pielgrzymce w Biurze Rady. 

-  z dnia 29 marca 2016 roku od Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdanie 

roczne z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego za 2015 rok. 

- z dnia 07.04.2016 r.(data wpływu) uchwała Rady Miasta Ciechanów w sprawie 

podziału statystycznego Województwa Mazowieckiego. 

- pismo z dnia 12.04.2016r. od Prokuratury Rejonowej w Grójcu o nadesłanie 

uchwały dot. Wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

- z dnia 13.04.2016r. odpowiedź na pismo Prokuratury Rejonowej w Grójcu. 

- pismo z dnia 06.04.2016r. Głównego Urzędu Statystycznego w Warszawie w 

sprawie obwodów szkół podstawowych w województwie mazowieckim. 

- z dnia 15.04.2016r. odpowiedź na pismo Głównego Urzędu Statystycznego w 

Warszawie. 

- z dnia 11.04.2016r. wniosek p. Celiny Gulina w sprawie nazewnictwa ronda. 

-z dnia 20.04.2016r. uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za rok 2015. Opinia pozytywna. 

- z dnia 21.04.2016r. pismo Wojewody Mazowieckiego  przypominające o 

obowiązku złożenia rocznego oświadczenia majątkowego za 2015r.  

- z dnia 13.04.2016r. pismo Lecznicy dla zwierząt MEGAWET. 

Przewodniczący Rady zaprosił radnych, sołtysów i przewodniczących rad 

osiedlowych do prac w posiedzeniach Stałych Komisji Rady. Następnie zaprosił 

do zgłaszania się osób chętnych  do udziału w Ogólnopolskiej Pielgrzymce 

Samorządu Terytorialnego na Jasną Górę. Zaprosił obecnych do oglądania 

przygotowanej wystawy Żołnierze Wyklęci. Podziękował wszystkim, którzy 

uczestniczyli w uroczystościach we Mszy świętej z okazji 1050 – lecia chrztu 

Polski. Przewodniczący Rady mimo woli przypomnienia na ostatniej sesji 

dziękował radnym za jednoznaczne zajęcie stanowiska w kwestii umorzenia 

podatku dla SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą. Aby nie było takiej konieczności, 

aby Burmistrz zasięgał opinii Rady Miejskiej o tą decyzję powinien podjąć 

jednoosobowo bez konieczności uzyskania takiej akceptacji ze strony Rady 

Miejskiej. Uznaliśmy, że to stanowisko Rady Miejskiej  utwierdzi tylko o 

słuszności pana Burmistrza co do podejmowanych decyzji. Przypomniał decyzja 

była jednomyślna.  
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Głos zabrał dzielnicowy Posterunku Policji asp. Wojciech Orzeszek. Odniósł się 

do sprawozdania które przedstawił p. Dariusz Dziuba Przewodniczący Komisji 

Oświatowo – Społecznej. Na posiedzeniu Komisji mieszkańcy ul. 1 Maja 

przybliżyli problem podjęcia działań zmierzających poprawę bezpieczeństwa w 

dzień targowy. W dzień targowy sytuacja jest dość ciężka. Miejsc parkingowych 

jest tyle ile jest. Dlatego tylko rozsądne myślenie co niektórych kierujących 

może spowodować, że nie będzie dochodzić do korków i każdy w jakiś 

stosowny sposób się zatrzyma. Większość mieszkańców tej ulicy posiada działki 

zakupione od prywatnych właścicieli jest tak, że nikt nie chce oddać gruntu na 

poszerzenie drogi i np. wykonanie chodnika.  

Sołtys wsi Bieliny P. Elżbieta Bors zapytała w kwestii występujących kamieni 

przy drodze.  

Jeśli chodzi o kamienie przy drodze należy określić czy kamień jest na działce 

właściciela czy jest w pasie drogowym. Następnie Dzielnicowy przypomniał, że 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa właściciele nieruchomości mają 

obowiązek umieszczania w widocznym miejscu tabliczki z numerem 

porządkowym, które ułatwią lokalizację danego budynku, łatwiej jest trafić tam 

osobom przejezdnym i co szczególnie ważne, służbom porządkowym i 

ratowniczym. Poinformował, że o ostatnim okresie czasu na terenie naszej 

gminy zaistniały zdarzenia o charakterze włamania do strażnicy w 

Domaniewicach oraz w Godzimierzu. Miało miejsce również zdarzenie o 

charakterze kradzieży słupków ogrodzeniowych, drzewek owocowych.  Prosił, 

aby zwrócić uwagę na osoby samotne, które są narażone na oszustwa tzw. 

domokrążców. Dlatego, też prosił o stosowanie wzmożonych środków 

ostrożności, celem nie dopuszczenia do kradzieży mienia i odpowiedniego jego 

zabezpieczenia.  Poinformował o wzmożonych patrolach drogowych na terenie 

miasta i gminy.  

 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Kamila Wieczorek poinformowała, że 

kończy się okres trzech miesięcy świadczenia usługi odbioru odpadów przez 

nowo wybraną firmę. W ciągu trzech miesięcy firma odebrała 140 ton odpadów 

zmieszanych, odebrała tylko 8 ton odpadów segregowanych.  Firma będzie 

kontrolowała odbiór odpadów. Zdarzają się sytuacje takie, że w gospodarstwie 

mieszkają dwie osoby, deklarują odpady segregowane podczas odbioru jest 

pojemnik i 13 worków, więc świadczy to o tym, że segregacji nie ma. Od maja 

br. częstotliwość odbioru wzrasta, więc firma będzie dokonywała kontroli. Jeżeli 

do firmy będą wpływać zdjęcia potwierdzające mieszkańców, które odpadów 

nie segregują zostanie wszczęte postępowanie zwiększające opłaty. Prośba do 

sołtysów o poinformowanie mieszkańców, że będą miały miejsce takie 

zdarzenia.  
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Głos zabrał p. Burmistrz poinformował o spotkaniu z firmą,  która odbiera 

odpady komunalne. Zdarzają się sytuację, że mieszkańcy oprócz pojemnika 

wystawiają kolejne 10 worków. Ze względu na ilość wystawianych odpadów 

firma musiałaby zwiększyć ilość odbierających samochodów. Natomiast jeżeli 

firma nie zbierze odpadów w danym dniu są interwencje, że odpady nie są 

odebrane. Gmina wyegzekwowała karę od firmy, która nie wywiązała się w 

czasie z dostarczeniem pojemników. Natomiast z drugiej strony mieszkańcy nie 

postępują jak należy. Sprawa osiedla wojskowego została wyjaśniona będzie 

przekazany harmonogram, będą wystawione pojemniki, zmienione zostaną 

oznakowania pojemników zgodnie z ustawą.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady.  

 

PKT 8a 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali przygotowane projekty 

uchwał z wprowadzonymi zmianami.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 

2016 rok. Planowane dochody budżetu gminy na 2016 rok zwiększa się o kwotę 

90 684,00zł. Planowane wydatki budżetu gminy na 2016 rok zwiększa się o 

kwotę 90 684,00zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 2016 rok w łącznej 

kwocie 26 471 366,01zł. Ustala się deficyt budżetu w wysokości 2 180 000zł.  

Skarbnik U M i G p. Ewa Bator poinformowała o zmianach, które zostały 

wprowadzone już po posiedzeniach Komisji. Zmiany dotyczą zwiększenia 

ogółem działu dochodów budżetu i planu wydatków budżetu o kwotę 

301 366,01zł. W związku z tym, że w dniu 25 kwietnia wpłynęła decyzja z 

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie przyznania dotacji dla 

gminy na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego. 

Kwota została wprowadzona Zarządzeniem Burmistrza i to miało wpływ na 

globalne kwoty planu dochodów debetu. Poza tym wpłynął wniosek sołectwa 

Domaniewice w sprawie zmiany kwoty na planowane do realizacji 

przedsięwzięcia w tym sołectwie, niewykorzystane środki na zaplanowanym 

przedsięwzięciu - Wyposażenie zaplecza kuchennego w wysokości 1 310,00zł. 

zostały przeniesione zgodnie z podjętą uchwałą sołectwa na utwardzenie drogi 

gminnej w tym sołectwie. Są to dwie zmiany, których nie było przy omawianiu 

zmian na poszczególnych komisjach. Pozostałe zmiany są takie jak były 

omawiane. Następnie p. Skarbnik przedstawiła zmiany po stronie planu 

dochodów i planu wydatków. W załączniku nr 1 mamy zmiany w planie 

dochodów budżetu gdzie łączna kwota zmian jest to zwiększenie dochodów do 

kwoty 90 684,00zł. Plan wydatków został zwiększony ogółem o kwotę 

90 684,00zł. Zmiany dotyczą zadań inwestycyjnych i zadań bieżących.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XX/129/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021. Pani Skarbnik podała, że 

zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej wynika ze zmian wprowadzonych  w 

bieżącym budżecie 2016 roku. Zmiany mamy w całej Wieloletniej Prognozie 

Finansowej w związku ze zmianami planów dochodów i wydatków podjęto 

uchwałę ale zarządzeniami Burmistrza w okresie międzysesyjnym gdzie 

planowane dochody ogółem zwiększyły się o kwotę 420 636, 01zł. o taką kwotę 

zwiększyły się wydatki. Jeśli chodzi o załącznik nr 2 w związku ze zmianami w 

bieżącym budżecie na dwóch zadaniach inwestycyjnych, które są 

przedsięwzięciami zmianie uległy limity w roku 2016. Limity na 

przedsięwzięciu przebudowa ul. Czereśniowej, ulicy Wiśniowej, ul. Orzechowej 

do kwoty 411,00zł. i podobnie zmiany mamy na przedsięwzięciu przebudowa 

ul. Góra ,,Widok” – poprawa infrastruktury drogowej w 2016 roku. Są to 

zmiany, które wynikają ze zmian budżetu 2016 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XX/130/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  wyboru Przewodniczącego 

i Zastępcy  Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Radny Sebastian Stolarek zwrócił się do mecenasa Tomasza Rychlickiego. 

Radny stwierdził, że obawia się czy podejmuje się kolejne głosowanie zgodne z 

literą prawa, ponieważ powołanie Przewodniczących i Zastępców Komisji 

nastąpiło w drodze Uchwały Nr II/5/2014 z dnia 2 grudnia 2014 roku. Radny 

zauważył, że zmiany w uchwałach, które podejmujemy mają w punktach 

artykuł, dane, zmienia się jego treść, natomiast sądzi, że jednak jak uchylimy 

uchwałę nr II/5/2014, a przyjmiemy uchwałę nr XX/131/2016, a późniejszą 

XX/132/2016  prawdopodobnie będziemy mieli i Przewodniczących i 

Zastępców, którzy są powołani w grudniu 2014 roku. W związku z tym prosił o 

odpowiedź mecenasa na nurtujący radnego problem, czy na pewno zgodne jest 

to prawem tak, aby komisje, które wybrały swoich Przewodniczących i 

Zastępców mogły działać zgodnie z prawem i aby mogły działać na rzecz 

rozwoju dobrej współpracy całej rady i całej gminy.  
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Mecenas udzielił odpowiedzi. Przygotowane projekty zarówno w zakresie 

zmiany Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i Przewodniczącego i  Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej są zgodne z prawem. Nie 

ma możliwości skutecznego uchylenia obecnie uchwały na którą się powołuje 

radny Uchwałę Nr II/5/2014 z tego względu, że ta uchwała podjęta na początku 

kadencji obecnej Rady Miejskiej dotyczyła wszystkich Przewodniczących i 

Zastępców wszystkich trzech Komisji. Natomiast w tej chwili przedmiotem 

procedowania w dwóch uchwałach są osoby, które mają  obronić stanowiska 

Przewodniczących i Zastępców tylko dwóch komisji. Uchylenie tej uchwały 

skutkowałoby tym, iż trzecia Komisja Budżetowa nie miałaby ani 

Przewodniczącego ani Zastępcy Przewodniczącego. Kwestia woli Rady, woli 

członków tych dwóch komisji Rewizyjnej i Oświatowej została wyrażona na 

posiedzeniach tych Komisji. Radni zadecydowali o odwołaniu poprzednich osób 

w głosowaniu i przyjęli taki, a nie inny projekt nowego składu 

Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących tych Komisji. Te projekty 

uchwał odzwierciedlają Rady i ich uchwalenie skuteczne po przegłosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XX/131/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego i 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą.  

Przewodniczący Rady przekazał, że na posiedzeniu Komisji radny Sebastian 

Stolarek złożył wniosek o odwołaniu Przewodniczącego Komisji stąd też 

przygotowany projekt uchwały.  

Głos zabrała radna Iwona Lepa w odróżnieniu do Komisji Rewizyjnej nie 

mieliśmy problemu, z powołaniem nowego Przewodniczącego Komisji za 

nieżyjącego radnego Stanisława Orzeszka i powołanie nowego Zastępcę 

Komisji. Na Komisji stwierdziliśmy, że skoro radny Bartosz Gulina był przez 

długi czas Zastępcą, Komisja zaproponowała, aby został Przewodniczącym 

natomiast Zastępcą radny Stanisław Dobrodziej. Natomiast nie rozumiem 

kwestii odwołania Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej p. 

Dariusza Dziuby. Rozumiem, że żeby kogoś odwołać trzeba mieć zarzuty, że nie 

spełnia się w roli Przewodniczącego Komisji, nie działa zgodnie z literą prawa, 

nie można tak po prostu bez żadnego uzasadnienia skoro został postawiony 

wniosek formalny to powinien mieć uzasadnienie. Na początku mojej rozmowy 

kiedy zdecydowałam się opuścić Komisję Oświatowo – Społeczną rozmawiałam 

z p. Sebastianem Smolarkiem i prosiłam, aby godnie zajął moje stanowisko i 

wypełniał określone zadania, które są zawarte w pracach komisji. Radna 
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stwierdziła, że jest zdziwiona, że przez cały ten czas swojego członkowstwa w 

Komisji Oświatowo – Społecznej nie słyszała nawet jednego głosu na temat 

pracy w Komisji Przewodniczącego p. Dariusza Dziuby. I chciałby usłyszeć od 

kolegów, jeżeli już do tego doszło, jakie uzasadnienie było podjętej decyzji. Jest 

demokracja, każdy ma prawo głosować, ale p. Dariusz Dziuba był dobrym 

Przewodniczącym. W pracy Komisji poświęcał swój wolny czas zawsze był 

dyspozycyjny. Posiedzenia komisji zawsze prowadził w należytym porządku 

spokoju więc radna bardzo dziwi się i jest zbulwersowana postawą członków 

swojej poprzedniej komisji. I chciałaby usłyszeć jakie zarzuty są stawiane 

radnemu Dariuszowi Dziuba. Zapytała dlaczego radny nie spełnia się jako 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej.  

Głos zabrał radny Sebastian Stolarek, żaden z członków Komisji nie ma nic 

przeciwko osobie dotychczasowego Przewodniczącego Komisji Oświatowo - 

Społecznej p. Dariusza Dziuby. I myśli, że radny też tak nie odebrał. Natomiast 

dla Komisji, która jest ważną komisją dla spraw związanych z życiem miasta i 

jego mieszkańców następują pewne zmiany i tutaj nie ma nic dziwnego. Radny 

przypomniał, że po wyborach uzupełniających otrzymał zaproszenie radnej 

Iwony Lepa i Przewodniczącego Rady do pracy w komisji Oświatowo – 

Społecznej. Jak radna zauważyła mój wkład w działalność pracy  w tejże 

komisji będzie adekwatny do mojego zapału mojego wykształcenia. Natomiast 

dziwną rzeczą jest to, że radna tak mówi,  a licząc na mój dość mocny skład 

komisji przez moment nie padła propozycja czy być może radny Stolarek 

chciałby zająć miejsce radnej jako wiceprzewodniczącego komisji ponieważ 

liczymy na wsparcie. Taka propozycja nie padła. Radny zauważył, że jego osoba 

od samego początku jest spychana na margines pracy. Jak zauważył 

Przewodniczący Rady moje nazwisko od niedawna pojawiło się na stronie 

informacji publicznej. Moje nazwisko powinno pojawić tuż po wyborach, a nie 

w momencie gdy radny zainteresowany o tym mówi i ci którzy na mnie 

głosowali. Nie widzę nic zdrożnego w tym, że jako członkowie komisji 

będziemy współpracować i mieć wpływ na działalność tej komisji, a nie tylko 

być poddawanym już gotowym projektom. Radny zaznaczył, że z panem 

Czesławem Leweckim i panem Mariuszem Fandrychem w okresie 

międzysesyjnym nie rozmawiał dialogu nie było. Chciałby, aby dialog był 

między wszystkimi członkami komisji, mieszkańcami gminy, Burmistrzem, stąd 

kandydatura na Przewodniczącego tej Komisji. Chciałby odejść od układów 

politycznych natomiast skupić się na wspólnej ciężkiej pracy. Stąd propozycja 

kandydatury na Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej.  

Radna Iwona Lepa dodała, że nigdy nie zauważyła, że na naszej Komisji nie 

było dialogu. Każdy z radnych miał możliwość wypowiedzenia się, zachęcani 

byliśmy do tego żeby swoje zdanie potwierdzić i nie zgadza się z wypowiedzią 

przedmówcy. Każdy miał prawo wypowiedzenia się. Radna odpowiedziała, że 

nie zaproponowała radnemu stanowiska zastępcy przewodniczącego komisji 

ponieważ od tego jest komisja. Sama funkcja czy jestem przewodniczącym czy 
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zastępcą czy członkiem dla radnej jest to małostkowe dlatego, że każdy z nas 

radny, który jest ze względu na to jaką pełni funkcję wkłada taką sama pracę. 

Dlatego chciałaby usłyszeć od pozostałych członków komisji jeżeli są takie 

zarzuty, a będą one zasadne to nie ma nic przeciwko temu.  

Głos zabrał p. Burmistrz powiedział, że uszanuje wolę radnych jak zagłosują. 

Przytoczył swoją refleksję, która była już przedstawiana na dwóch komisjach. 

Wyraził zadowolenie, że do końca nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu komisji 

Oświatowo – Społecznej bo dzięki temu zdrowie zaoszczędził. Burmistrz 

odniósł się do wypowiedzi radnego Stolarka powiedział pan, że nie chce być 

tylko poddawanym głosowaniu projektom. Każdy ma prawo zagłosować jak 

uważa. Przez półtora roku w tej kadencji jestem z tego dumy i cieszę się, że tak 

było i nikt nie zagłosował przeciwko podejmowanym uchwałom. Przytoczył 

pan, że wprowadzone były tutaj elementy polityki nie wiem czy pan zrozumiał 

ten gest, który wykonał pan na komisji Oświatowej, że właśnie pan swoim 

gestem wprowadził element polityki. Spojrzę na to trochę inaczej mamy 

różnych radnych tych którzy startowali z mojego ugrupowania, sprzyjających i z 

innego ugrupowania. Ale szczycę się tym, że przez półtora roku z każdym 

potrafiłem rozmawiać. Każdy miał prawo się wypowiedzieć. Pierwszą 

inwestycją, która była wykonana, nie była wykonana w okręgu wyborczym 

mojego radnego tylko była wykonana w okręgu radnego Leweckiego. Również 

problemy, które zgłaszał radny Lewecki były realizowane. Tym samym mogę 

się odnieść do radnego Mariusza Fandrycha. Nigdy radnych nie traktowałem, że 

są w opozycji, tylko zawsze byliście traktowani jako radni, którzy mają taki sam 

głos. I jest to bardzo przykre co radny Stolarek wprowadził. Mogę scedować, na 

pana doświadczenia, że jest pan młodym radnym nie zgoda rujnuje, a zgoda 

może doprowadzić do czegoś co możemy w każdym okręgu czymś się 

poszczycić coś zrobić. Jeżeli mamy tak postępować i właśnie wprowadzać 

politykę do naszej rady to niestety w wielu okręgach nie uda się nam nic nie 

zrobić. Pan burmistrz zgodził się z wypowiedzią radnej Iwony Lepa. I dodał, że 

do Przewodniczącego Komisji p. Dariusza Dziuby, który pełni funkcję przez  

półtora roku nie miał żadnych uwag. We wszystkich uroczystościach nas 

reprezentował, zabierał głos, przeprowadzał konkursy. Jeżeli radni mają coś do 

powiedzenia prosił, aby powiedzieć aby mógł się ustosunkować. Również do 

wyboru zastępcy przewodniczącego komisji radni nie podchodzili politycznie. 

Pan Dariusz Dziuba zgłosił na swojego zastępcę radnego Mariusza Fandrycha. 

Dziwne zachowanie radnych i może trochę inaczej spojrzę na to co będzie przed 

nami. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś stwierdziła, że jest to wprowadzanie 

polityki do naszego grona. Staraliśmy się, żeby nasze działania nie miały nic 

wspólnego z polityką tym bardziej, że większość z nas jest osobami 

bezpartyjnymi i w pracy w samorządzie jest to do niczego potrzebne. Natomiast 

dziwi mnie sytuacja o której radny mówi, że jest pedagogiem i z racji tej funkcji 

będzie radny dobrym przewodniczącym. Więc zapytała czy radny pracował jako 
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pedagog, jak długo i gdzie ponieważ nie znamy pana i mamy prawo do takiej 

informacji. Natomiast nie zdziwiłabym się jak radny popracowałby w tej 

komisji jak funkcjonuje Przewodniczący i wówczas wniósł jakieś zastrzeżenia i 

wystąpił o zmianę Przewodniczącego uzasadniając to jakimiś konkretnymi 

przykładami. Natomiast zgłoszenie samego siebie jest to zupełnie nie 

zrozumiałe. Pan Dariusz Dziuba jest dobrym Przewodniczącym wykonuje tę 

pracę bardzo dobrze i znakomicie się z nim współpracuje, w głosowaniu będę 

przeciw.  

Głos zabrała sołtys wsi Rosocha Monika Włodarska zaznaczyła, że 

uczestniczyła w posiedzeniach komisji i zarówno radna Iwona Lepa i radny 

Dariusz Dziuba dobrze wypełniali swoje funkcje. Nasuwa się refleksja jeżeli ta 

zmiana w przypadku Zastępcy Przewodniczącego Komisji otworzy radnemu 

Mariuszowi Fandrychowi ,,usta” i zacznie mówić i jak radny Stolarek zaznaczył 

że był dialog, będzie się udzielać to jest jak najbardziej za tą zmianą i będzie się 

bardzo cieszyła, że pan radny Fandrych w końcu zacznie mówić, troszczyć się 

bo jest w końcu w takiej komisji w której każdy z radnych powinien się 

udzielać, ale głos zabierają tylko trzy osoby a skład jest pięcioosobowy. 

Radny Sebastian Stolarek udzielił odpowiedzi Wiceprzewodniczącej Rady 

Elżbiecie Zaraś. Jakimi sukcesami czy też jakim doświadczeniem 

pedagogicznym mógłbym się pochwalić. Ja ani raz nie wspomniałem, że 

pracowałem jako pedagog wspomniałem, że koleżanka Iwona Lepa zaprosiła 

mnie do tej Komisji z racji wykształcenia, które zdobyłem na Akademii 

Pedagogiki Specjalnej. W tej chwili prowadzę własną działalność własną firmę. 

Jak pani zaznaczyła i pan Burmistrz dołączyłem do Rady i ja się uczę. 

Podchodzę z szacunkiem do wyboru mieszkańców naszej gminy to oni mnie 

wybrali i to ich reprezentuję. Tak jak mnie wybrali mieszkańcy naszej gminy tak 

mnie wybrali koledzy w głosowaniu jawnym na Przewodniczącego Komisji i 

prosił, aby dać jemu szansę.  Pana Dariusza Dziubę rozliczacie po dwóch latach 

pracy równie dobrze będzie mogli się wypowiedzieć na mój temat. Jeżeli komuś 

nie dajemy szansę to niestety nie możemy go oceniać. Także dziękuję za te 

wszelkie trafne uwagi pod kątem Przewodniczącego Komisji Dariusza Dziuby. 

Tak jak wspomniałem jest inteligentnym młodym człowiekiem natomiast 

czasem następuje chęć zmiany.  

Pan Burmistrz dodał, że my pana Przewodniczącego Komisji Dariusza Dziubę 

nie rozliczamy. Mówimy jakim był jest człowiekiem i jakim jest 

Przewodniczącym. Mamy za co go jeszcze rozliczać  jego kadencja się jeszcze 

nie skończyła. Jeżeli się skończy będziemy go rozliczać. Pana kadencja się 

jeszcze nie zaczęła.  

Radna Iwona Lepa powiedziała, że nie otrzymała odpowiedzi na swoje pytanie. 

Powtórzyła, że przez półtora roku nie usłyszała żadnego negatywnego słowa ani 

opinii od radnego Fandrycha, ani od radnego Leweckiego na temat pracy 

radnego Dariusza Dziuby. Radna dodała, że nie neguje kandydatury radnego 

Sebastiana Stolarka. Składany wniosek o odwołanie jest niczym nie 



 21 

uzasadniony. Radna chciałby uzyskać odpowiedź czy radny Fandrych i radny 

Lewecki mieli uwagi do pracy Przewodniczącego Komisji o czym  może 

Przewodniczący Komisji  nie wiedzieć, każdy może mieć swoje zdanie. Dlatego 

jeszcze raz prosiła o odpowiedź czy są uwagi do pracy Przewodniczącego 

Komisji i czy istnieje taka konieczność zmiany.  

Radny Mariusz Fandrych odpowiedział, że nie ma uwag do kolegi Dariusza 

Dziuby jest po prostu demokracja i możemy dokonywać wyboru w komisji.  

Głos zabrał radny Sebastian Stolarek komisja wybrała swój skład po wyborach  

samorządowych w 2014 roku. W owym czasie nie byłem radnym i członkiem 

tej komisji dołączyłem do zastępstwa po radnej. Nie miałem wpływu w 2014 

roku żeby zagłosować na radnego Dariusza Dziubę na Przewodniczącego 

Komisji czy też nie. Ponieważ zmienił się skład Komisji Rewizyjnej nastąpiła 

taka, a nie inna propozycja klubowych kolegów komisji o zmianę 

Przewodniczącego i Zastępcę. I prosił, aby nie zarzucać po co jest ta 

demokracja.  Ja do tej komisji dołączyłem. W związku z czym nie miałem 

żadnego wpływu kto w owym czasie został Przewodniczącym i Zastępcą.  

Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha w kwestii podsumowania, wszyscy 

powinniśmy wziąć udział w dyskusji. Odnosząc się do wypowiedzi 

przedmówców przesłaniem VII kadencji jest transparentność. Więc prosił, aby 

żaden z radnych nie używał sformułowania że nie prowadzi się dialogu, 

rozmów, dyskusji, konsultacji. W naszej kadencji jest wszystko rejestrowane na 

nośnikach cyfrowych są przekazywane opinii publicznej na posiedzenia komisji 

są zapraszani sołtysi, przewodniczący osiedlowych rad. Ta transparentność to 

jest to przesłanie. Jeden z doświadczonych radnych powiedział wszyscy 

jesteśmy  wybierani przez naszych mieszkańców. Nie licytujmy się tym czy ktoś 

z radnych ma mocniejszy mandat czy słabszy mandat. Bo będziemy pytać się o 

to ile dostał głosów szanujmy się wzajemnie. Odpowiadając pani sołtys mam 

zaszczyt pracować w tej komisji po propozycji radnego Dariusza Dziuby my 

naprawdę nie uprawiamy ,,gierek”, że musimy z kimś ustalać kogo będziemy 

wybierać, albo proponować na komisji. Po propozycji kolegi radnego Fandrycha 

nic innego kolega Fandrych mógł podziękować  i zaproponować kolegę radnego 

Stolarka i jest po sprawie. Myślę, że byłoby elegancko z klasą i dzisiaj nie 

mielibyśmy tej dyskusji. Byłby  to czas na to żeby sobie nie szukać wzajemnych 

problemów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 5 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 9, 

wstrzymało się – 1. Uchwała nie została podjęta. 

 

 

 

PKT 8e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/57/2015 Rady 
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Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 16 lipca 2015 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych. 

Pracownik U M i G p. Tomasz Bogacki wyjaśnił, że uchwała była podejmowana 

w lipcu w roku ubiegłym. W treści podjętej wcześniej uchwały wkradło się 

niefortunnie sformułowany zapis, który nie pozwolił na jej wykonanie. Zmiana 

w uchwale pozwoli na jej wykonanie i zawarcie umowy kupna – Sprzedaży na 

rzecz najemców. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 1 uchwalono uchwałę Nr XX/132/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8f 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie przeznaczenia nieruchomości do 

sprzedaży.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XX/133/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8g 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/134/2005 Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o 

utworzeniu Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad 

Pilicą i nadania jej Statutu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XX/134/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 

Radny Powiatu Grójeckiego Krzysztof Fiks zaapelował do Przewodniczącego 

organizacji kombatanckiej Armii Krajowej Czesława Leweckiego o 

przygotowanie wniosku w sprawie nazwy jednemu z rond żołnierzy, którzy 

walczyli  za wolność naszej Ojczyzny płacąc najwyższą cenę. Prosił o podjęcie 

inicjatywy uchwałodawczej. 

 

Radna Karolina Kącka zgłosiła potrzebę oczyszczenia rowów przydrożnych w 

kierunku Strzałek i Rudek oraz zapytała czy jest możliwość wykonania w I 

półroczu placu zabaw. 
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Pan Burmistrz poinformował, że dzisiaj z panem dyrektorem dokonał objazdu 

dróg powiatowych. Dyrektor zapewnił, że udostępni maszynę i przystąpimy do 

oczyszczania rowów przydrożnych. Natomiast jeśli chodzi o place zabaw 

przystąpiono do konkursu ofert. 

 

Pan Kazimierz Dąbrowski sołtys wsi Wał  wnioskował o wytyczenie drogi 

dojazdowej do pól.  

 

Pani Tatiana Dąbrowska sołtys wsi Rokitnica wnioskowała o wyznaczenie drogi 

gminnej. 

 

Pan Marek Jodłowski sołtys wsi Pobiedna wnioskował o wprowadzenie zmian 

w zakresie organizacji ruchu w związku z ustawieniem znaku tonażowego na 

zjeździe z drogi powiatowej na drogę gminną, która przebiega przez wieś 

Pobiedna. 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi.   

 

PKT 10 

Radny Krzysztof Fiks zwrócił się z pytaniem do mecenasa czy wiadomo w 

sprawie odwołania od decyzji Prokuratora do sądu o umorzeniu postępowania w 

sprawie sprzętu w Ognisku Pracy Pozaszkolnej. Z  tego co mi wiadomo pan 

mecenas miał sporządzić uzasadnienie do postanowienia, sąd zażalenia nie 

uwzględnił. Radny zapytał czy jest to uzasadnienie sporządzone ponieważ 

chciałby się zapoznać z tym uzasadnieniem. Mecenas odpowiedział, że sprawdzi 

i poinformuje radnego.   

 

Pan Marian Dziedzic prosił, aby w zawiadomieniach na posiedzenia komisji 

określić temat czym będą się zajmowały komisje. Pan Dziedzic zapytał, która 

komisja opiniuje uchwały, a która się z uchwałą zapoznaje. Następnie odniósł 

się w kwestii udziału młodzieży w tegorocznym spotkaniu Nowych Miast. 

Zapytał czy ktoś sprawdzał gdzie znajduje się miejscowość w której ma się 

odbyć spotkanie, czy tam są obozy dla uchodźców. Odniósł się do informacji, że 

za wygranie konkursu Żołnierze Wyklęci jest wyjazd do Brukseli. To w tej 

chwili w Brukseli jest większe niebezpieczeństwo, niż w małym miasteczku. 

Czy to zostało sprawdzone, bo jeżeli mówimy takie opinie później są 

konsekwencje to należy podać przykłady.  

Pan Burmistrz odniósł się do wypowiedzi przedmówcy w kwestii wyjazdu 

młodzieży do Niemiec w tegorocznym spotkaniu nowych miast. Gmina w 

ubiegłym roku w większości sponsorowała wyjazd. Pan nawiązał do wyjazdu 

dzieci do Brukseli o tym czy pojadą, czy nie pojadą zadecydują rodzice. W tym 

przypadku jadą dzieci ze szkół jakby się coś stało dyrekcja ponosi 

odpowiedzialność. Dlatego poproszono o opinię dyrektorów szkół. Na 

posiedzeniu Komisji, dyrektor PSP Nowe Miasto nad Pilicą stwierdziła, że 
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pojawił się problem utworzenia grupy, oraz obawa rodziców ze względu 

bezpieczeństwa.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej dodał, że odległość do 

miejscowości to tylko kwestia kosztów. Jeżeli chodzi o przypuszczalne miejsce 

gdzie może się coś wydarzyć tego my nigdy nie wiemy. Tego nikt nie jest w 

stanie przewidzieć kiedy i gdzie się coś wydarzy. W tej chwili w Niemczech jest 

najwięcej uchodźców ze wszystkich państw europejskich. Skala zagrożenia po 

stronie Niemieckiej rośnie z dnia na dzień. Wysyłanie młodzieży tam to 

niesamowite ryzyko i odpowiedzialność. Najważniejsze jest bezpieczeństwo i 

trudno byłoby pomyśleć co by było później, jeśliby się coś wydarzyło.  

Radna Iwona Lepa sprawa wyjazdu dzieci była konsultowana z dyrektorami 

szkół. Dyrektorzy konsultowali wyjazd z rodzicami. Rodzice nie wyrażają 

zgody, żeby dzieci pojechały. Jeżeli rodzice wyraziliby zgodę to Gmina 

współfinansowałaby ten wyjazd.  

Przewodniczący Rady odniósł się w kwestii wypowiedzi pana Mariana 

Dziedzica. Oczywiście te uwagi dotyczące samego porządku przekazywania 

informacji są bardzo cenne. Staramy się aby w zawiadomieniu o posiedzeniach 

komisji było odrobinę wiedzy. O tyle jest trudno, że jak byśmy chcieli 

szczegółowo podawać jak w zawiadomieniach na sesję to naprawdę  byłoby 

ciężko. Ale co do samego procedowania komisji faktycznie jest powołana 

komisja statutowa i uważa, że należałoby sprecyzować o tym co pan Dziedzic 

powiedział w kwestii opinii zapoznania się z określoną problematyką jak 

również plan pracy komisji z którego wynikają obowiązki komisji. Na kolejnej 

komisji kwestia zostanie omówiona. 

Radny Sebastian Stolarek zwrócił się zapytaniem do Przewodniczącego Rady, 

pana Burmistrza i Mecenasa. Wybór naszej komisji został przez Radę 

odrzucony. Natomiast Statut mówi wyraźnie, że to komisje wybierają 

Przewodniczącego i Zastępcę Przewodniczącego Komisji. Na posiedzeniu 

Komisji Oświatowo –Społecznej Przewodniczący Rady powiedział, że wybór i 

zatwierdzenie to tylko formalność i nie zdarzyło się nigdy tak, że komisja która 

wybrała nowy skład Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego nie miała 

możliwości w tymże składzie pracować. Statut mówi również, że ta komisja 

wybiera spośród siebie większością głosów Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego Komisji. Prosił o odpowiedź co w takiej sytuacji, co w 

tej chwili my możemy z tym zrobić.  

Pan mecenas odpowiedział, że w związku z tym, że uchwała w przedmiocie 

zatwierdzenia Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Oświatowej 

nie została przyjęta. Przewodniczącym tej Komisji jest nadal p. Dariusz Dziuba. 

Na kolejnym posiedzeniu Komisja powinna wybrać Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że pewne wnioski i postanowienia Komisji 

podlegają uchwale Rady i Rada dzisiaj tak zadecydowała.  
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Przewodniczący zaprosił do udziału w dniu 3.05 na uroczystości w Kościele 

Parafialnym. Następnie Przewodniczący zabrał głos w kwestii porady, bo ten 

jakiś niesmak czy jakbyśmy to nie nazwali próba demokracji stała się i nie się 

nie odstanie. Jedni mówią, że było to nie przyzwoite i inni, że jest to naturalne i 

jest takie prawo demokracji. Prosił radnego Stolarka, żeby odebrać to jako rada 

kolegi by nie ulegał tym mentorom, którzy podpowiadają. Jeśli są wątpliwości 

albo wola pełnienia funkcji przyjść złożyć akces  bo później nadaje się temu nie 

właściwy tryb. Nie mogę oprzeć się jednej refleksji, że to ci mentorzy o których 

wspomniałem w czasach ORMO nabyli niesamowitej cechy jaką jest cecha 

kameleona później robią karierę w Armii Krajowej, później się okazuje, że mają 

taką przypadłość, że nie pamiętają czegoś albo nie chcą słyszeć. Tak jak 

działalność w drużynie do spraw kłusownictwa leśnego i wodnego. Prosiłbym, 

aby kolega radny Stolarek nie ulegał złym sugestiom takie jest moje zdanie i 

podpowiedź dlatego, że one się kończą tak jak się kończą a cechy ludzi, 

pozostają nie zmienne. Klasyczny przykład to odwołanie radnego ś. p. 

Stanisława Orzeszka oraz zeznania w Sądzie Pracy przeciwko Iwonie Lepy to 

jest największe ,,zbydlęcenie” jakiego ja osobiście w działalności samorządowej 

nie uznaje. Najgorsze to nie mieć cywilnej odwagi przyznać się do swojego 

stanowiska popierając się wartościami, które są bezdyskusyjne. Tym 

oświadczeniem Przewodniczący Rady podziękował obecnym na sali.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokołowała        Przewodniczył  

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                       mgr  Tomasz Pietrucha   

 

 

 

 

 

 

 

 


